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Protokół Nr 3.2018 

z posiedzenia Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej 

odbytego w dniu 17 maja 2018 r. godz. 8:00. 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyło 7 członków komisji na ogólną liczbę 10 według 

załączonej listy obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. Ponadto 

w posiedzeniu udział wzięły osoby zaproszone zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

Nieobecne trzy osoby – pan Tomasz Staniek, pani Wiesława Słowik oraz pan Grzegorz 

Gajewski.  

Pan Przewodniczący odczytał zaproponowany projekt porządku posiedzenia. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad i protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Informacja dotycząca funkcjonowania Domów Pomocy Społecznej na terenie powiatu. 

3. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2018 – 2034, 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2018 r., 

c) rozpatrzenia informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej 

w Opatowie o stanie bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej za 

rok 2017, 

d) rozpatrzenia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego 

w Opatowie o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu opatowskiego za 2017 r., 

e) rozpatrzenia sprawozdania Komendanta Powiatowego Policji w Opatowie o stanie 

porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu opatowskiego za 2017 r., 

f) utworzenia Technikum dla młodzieży i włączenia go w strukturę Zespołu Szkół Nr 2 

w Opatowie, 

g) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy na okres dłuższy niż 3 lata, 

h) zmiany uchwały w sprawie podziału powiatu opatowskiego na okręgi wyborcze, 

ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

wyborczym w wyborach do Rady Powiatu w Opatowie. 

4. Sprawy organizacyjne. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Następnie pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Krzysztof Hajdukiewicz, który zgłosił wniosek formalny 

o wykreślenie z porządku obrad pkt 3 h). 

 

O zabranie głosu poprosił pan Bogusław Włodarczyk, który również zgłosił wniosek 

formalny, a mianowicie aby pozostawić porządek obrad w niezmienionej formie, zaznaczając, 

iż więcej informacji udzieli pani Sekretarz. 
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Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek formalny pana Krzysztofa 

Hajdukiewicza. 

 

Wniosek zgłoszony przez pana Krzysztofa Hajdukiewicza został odrzucony. 

 

W głosowaniu jawnym udział wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” 1 głos, (Krzysztof Hajdukiewicz) „przeciw” - 5 głosów, „wstrzymało się”- 1 głos 

(Krzysztof Mazurkiewicz). 

 

Następnie pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek formalny zgłoszony przez  

pana Bogusława Włodarczyka. 

 

Wniosek zgłoszony przez pana Bogusława Włodarczyka został przyjęty. 

 

W głosowaniu jawnym udział wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 5 głosów, „przeciw”- 1 głos (pan Krzysztof Hajdukiewicz), „wstrzymał się”- 1 głos 

(pan Krzysztof Mazurkiewicz). 

 

 

Kontynuując pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do protokołu z poprzedniego 

posiedzenia. 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniego 

posiedzenia bez odczytywania. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu udział wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 7 głosów, „ przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

Następnie pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 

 

Ad.2. Informacja dotycząca funkcjonowania Domów Pomocy Społecznej na terenie 

powiatu. 

Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez panią Katarzynę Ambryszewską 

– Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Opatowie, która po krótce 

przedstawiła informację dotycząca funkcjonowania Domów Pomocy Społecznej na 

terenie powiatu. 

 

Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Pan Przewodniczący zapytał ,czy są pytania do pani Kierownik. 

 

Wobec braku pytań pan Przewodniczący uznał w/w punkt za zrealizowany, 

a następnie poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 
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Ad.3. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2018 – 2034. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Opatowskiego na lata 2018 – 2034. 

 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w 

projektu uchwały. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

 „Za” – 7 głosów, „ przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów.  

 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2018 r. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 

2018 r. 

 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w 

projektu uchwały. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 7 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

c)  rozpatrzenia informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej 

w  Opatowie o stanie bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej 

za rok 2017. 

Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu pana Sylwestra Kochanowicza - 

Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w  Opatowie, który przedstawił 

informację o stanie bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej za rok 

2017. Pan Komendant opowiedział o trudnych działaniach (ćwiczeniach), 

z  bioterroryzmu. Podziękował również pani Anecie Szostak-Walas - Dyrektorowi PPIS 

w Opatowie za współpracę i pomoc w wykonywaniu szybkich obliczeń chemicznych, 

z którymi dowódcy nie mogli sobie poradzić. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do pana Komendanta. 
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O zabranie głosu poprosił pan Krzysztof Hajdukiewicz, który zapytał, czy prowadzone są 

przez Straż Pożarną szkolenia dla młodzieży w szkołach. 

 

W odpowiedzi na powyższe zapytanie pan Komendant, poinformował, iż takie pogadanki 

edukacyjne odbywają się ciągle, ale mają różną tematykę ze względu na porę roku oraz 

wynikające zagrożenia. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Wicestarosta – Gustaw Saramański, który poinformował, 

iż niedawno odbyły się Eliminacje Powiatowe – Turniej Wiedzy Pożarniczej, w którym 

brała udział młodzież z całego powiatu. 

 

Pan Komendant podziękował panu Wicestaroście za pomoc w ufundowaniu nagród. 

Dodał również, że jeden z finalistów zajął drugie miejsce w finale wojewódzkim, 

w związku z czym weźmie udział w finale krajowym, który odbędzie się na początku 

czerwca br. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Komendant Komendy Powiatowej Policji w Opatowie – 

insp. Ryszard Komański, który powiedział, iż jest dobra współpraca ze strażą pożarną 

pod względem udzielania pierwszej pomocy we wszystkich konkursach między innymi 

bezpieczeństwo w ruchu drogowym. Oznajmił, iż poziom jest wysoki, a uczestnicy są 

dobrze przygotowani, w związku z czym zajmują wysokie miejsca w województwie. 

 

Nikt nie zabrał więcej głosu wobec czego zapytał, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 7 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

d) rozpatrzenia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego 

w Opatowie o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu opatowskiego za 2017 r. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały 

w  sprawie rozpatrzenia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego 

w Opatowie o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu opatowskiego za 2017 r. 

 

O zabranie głosu poprosiła pani Dyrektor Aneta Szostak-Walas, która w skrócie 

omówiła w/w  informację.  

 

O zabranie głosu poprosił pan Krzysztof Hajdukiewicz, który zapytał, jak często są 

pobierane próbki wody na terenie powiatu opatowskiego. 
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W odpowiedzi na powyższe zapytanie pani Dyrektor poinformowała, iż próby wody są 

pobierane raz w miesiącu. Dodała również, iż w gminie Lipnik nie ma odchyleń od 

normy.  

 

Nikt nie zabrał więcej głosu wobec czego pan Przewodniczący zapytał, kto jest za 

pozytywnym zaopiniowaniem w/w informacji. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 7 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

e) rozpatrzenia sprawozdania Komendanta Powiatowego Policji w Opatowie o stanie 

porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu opatowskiego za 2017 r. 

Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu pana Komendanta, który po krótce 

przedstawił sprawozdanie o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie 

powiatu opatowskiego za 2017 r. Pan Komendant podziękował, także za współpracę 

z samorządem powiatowym, jak i samorządom poszczególnych gmin. Kontynuując 

omówił, największe zagrożenia w ruchu drogowym. Poinformował, iż zagrożeniami są 

również narkotyki typu dopalacze, w których składzie są między innymi trutka na 

szczury czy majeranek. W odpowiedniej kombinacji dają niesamowitą siłę i lekarz nie 

ma możliwości odratowania. Pan Komendant podziękował również za zakup przez 

powiat narkotestu, a następnie poinstruował o zasadach jego działania. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do pana Komendanta. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Krzysztof Hajdukiewicz, który zapytał pana Komendanta  

o otwarcia posterunków policji w gminach. 

 

Pan Komendant poinformował, iż w szkole w Iwaniskach miał zostać otwarty 

posterunek, ale nie było akceptacji rady rodziców, natomiast w Lipniku będzie otwarty 

i usytułowany w sąsiedztwie Urzędu Gminy Lipnik. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Bogusław Włodarczyk, który podziękował wszystkim 

służbom za owocną i udaną współpracę w 2017 r. 

 

Nikt nie zabrał więcej głosu wobec czego pan Przewodniczący zapytał, kto jest za 

pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu uchwał. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 10. 
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„Za” – 7 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

f) utworzenia Technikum i włączenia go w strukturę Zespołu Szkół Nr 2 w Opatowie. 

Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu pana Marka Gołasę – Kierownika 

Wydziału Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Turystyki, który poinformował, iż pani 

Dyrektor Zespołu Szkół nr 2 w Opatowie zwróciła się z prośbą o utworzenie 

Technikum działającego w systemie dziennym. Dodał, iż prośba ta podyktowana jest 

wnikliwą diagnozą środowiska lokalnego analizowanego podczas preorientacji 

zawodowej prowadzonej w regionie. Pan Kierownik powiedział, iż oferta nauki 

w nowej szkole adresowana jest do absolwentów gimnazjów i kształci w zawodach: 

technik informatyk oraz technik ekonomista. Poinformował również, iż w tej szkole 

będzie się uczyć młodzież z Ukrainy z kartą Polaka. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania do pana Kierownika. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Zbigniew Wołcerz, który powiedział, iż w gminie 

Iwaniska rodzi się mała ilość dzieci, w związku z czym należy pozyskiwać młodzież do 

szkół w powiecie opatowskim z zewnątrz. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Bogusław Włodarczyk, który powiedział, iż przez całą 

kadencję samorząd powiatu opatowskiego podejmował działania w tworzeniu miejsc 

pracy (prócz tych  radnych, którzy nie głosowali). Dodał, iż powiat opatowski 

zainwestował duże środki finansowe, aby zmodernizować szkoły. W związku z czym 

powiat podjął również działania w celu pozyskania młodzieży z Ukrainy. Wspomniał, iż 

w ubiegłym roku dzięki między innymi decyzji Rady Powiatu i współpracy Związkowi 

Harcerstwa Polskiego w Opatowie odtworzony został zaginiony Polski cmentarz 

w Majdanie. Pan Bogusław Włodarczyk zgodził się także z wypowiedzią pana 

Zbigniewa Wołcerza, iż w związku z brakiem młodzieży w szkołach na terenie powiatu 

musimy pozyskiwać ją z zewnątrz.  

 

Następnie o zabranie głosu poprosił pan Krzysztof Hajdukiewicz, który zwracając się  

do pana Bogusława Włodarczyka powiedział cyt. „to chwała, że kształcimy młodzież 

i swoją, i obcą, tylko wykształcimy, i oni pójdą stąd, gdzie pan zatrudni tą młodzież, 

gdzie mamy zakłady pracy jakieś”. Wspomniał również, iż przyszedł kiedyś z umową 

kupna 8 hektarów po cukrowni Włostów i ani powiat nie był zainteresowany, ani gmina 

Lipnik. Natomiast w jego opinii można by było taki plac sprzedać na działki pod 

inwestycje. 

 

Pan Zbigniew Wołcerz stwierdził, iż młodzież uciekająca poza granice kraju to problem 

ogólnopolski. Dodał, iż jego rozwiązanie należy do rządzących tym państwem. 

 

Odbyła się krótka wymiana zdań w w/w temacie. 
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Kontynuując swoją wypowiedź pan Zbigniew Wołcerz, oznajmił, iż można 

przygotować panu Krzysztofowi Hajdukiewiczowi informację nt. ile miejsc pracy, które 

powiat opatowski zapewnił w bieżącej kadencji. 

 

Następnie zabrał głos pan Krzysztof Hajdukiewicz, który zapytał ponownie dlaczego 

powiat opatowski nie wykupił placu po cukrowni Włostów. 

 

Odpowiedzi na powyższe zapytanie udzielił pan Bogusław Włodarczyk, powiedział, iż 

samorząd ma określone zadania, które są zapisane w ustawie. Tworzenie miejsc pracy 

nie jest i nie może być zadaniem powiatu. Powiat nie może być również udziałowcem 

różnych spółek. W ubiegłej kadencji w Opatowie (nie w Lipniku) została stworzona 

specjalna podstrefa ekonomiczna i nie przyszedł żaden inwestor. Nadto uważa, iż jeśli 

to był taki biznes, to dlaczego prywatni inwestorzy nie kupili w/w placu. Gdybyśmy 

kupili to zablokowalibyśmy sobie pieniądze i płacili podatek od nieruchomości do 

Gminy Lipnik, jak w przypadku Szpitala Powiatowego w Opatowie. Powiedział, iż tam, 

gdzie powstają obwodnice, powstają również zakłady pracy (a ten teren nie będzie przy 

obwodnicy). Pan Bogusław Włodarczyk nadmienił również, że nikt nie złożył na piśmie 

do powiatu  informacji dotyczącej sprzedaży tego placu. Oznajmił również, iż inwestor, 

który zakupił ten plac zbankrutował. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, iż wypowiedź pana Bogusława Włodarczyka była 

jasna i czytelna. Tym samym zakończył dyskusję w w/w temacie. 

 

Następnie pan Przewodniczący zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w 

projektu uchwały. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 6 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 1 głos (pan Tomasz Świątek). 

 

g) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy na okres dłuższy niż 3 lata. 

O zabranie głosu poprosił pan Łukasz Ścibisz – referent ds. gospodarki 

nieruchomościami w Wydziale Geodezji, który powiedział, iż w dniu 07.05.2018 r. 

Netia  S.A. z siedzibą w Warszawie, wystąpiła z prośbą o dzierżawę fragmentu dachu 

budynku o powierzchni ok. 1m kwadratowy znajdującego się przy ul. B. Ostrowskiego 

ps. Cichy, którego właścicielem jest Powiat Opatowski. Powyższy fragment dachu 

będzie wykorzystany na posadowienie masztu pod instalację linii radiowej, w ramach 

realizacji usług łącza telekomunikacyjnego dla Prokuratury Rejonowej w Opatowie 

świadczonych przez Netia S.A. 
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Następnie pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania.  

Nikt nie zabrał głosu, wobec czego poddał pod głosowanie przedłożoną treść projektu 

uchwały, pytając kto jest „za”, kto jest „przeciw” i kto się „wstrzymał” od głosu. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 7 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

h) zmiany uchwały w sprawie podziału powiatu opatowskiego na okręgi wyborcze, 

ustalenie ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

wyborczym w wyborach do Rady Powiatu w Opatowie. 

Pan Przewodniczący udzielił głosu pani Ewie Masternak - Sekretarzowi Powiatu, która 

poinformowała, iż powyższe zmiany wynikają przede wszystkim z przepisów prawa. 

Głównym przepisem, który nas obowiązuje jest Kodeks Wyborczy, w myśl którego 

Rada Powiatu w Opatowie zobligowana jest do podjęcia uchwały poprzez zastosowanie 

aktualnego podziału zgodnego z przepisami (art. 419 § 2 w zw. z art. 450). Oznajmiła, 

iż jest to tylko dostosowanie do przepisów prawa Kodeksu wyborczego. Dodała, iż 

w uzasadnieniu jest zacytowana analiza przekazana przez Krajowe Biuro Wyborcze, 

z której należy rozumieć, iż te zmiany wynikają tylko z działań matematycznych. 

Liczbę ludności, która jest ustalona na dzień 31 grudnia 2017 r., a następnie podzielenie 

jej przez liczbę radnych, która została ustalona Zarządzeniem Wojewody 

Świętokrzyskiego z 13 lutego 2018 r. Wychodzi wówczas jednolita norma 

przedstawicielstwa, która jest dzielona na poszczególne mandaty. Dokładnie wychodzą 

dwie liczby po przecinku, a mianowicie: okręg nr 1 - 5,01; okręg nr 2 -5, 48 ; okręg nr 3 

– 6,52 w zaokrągleniu daje to mandaty 5,5,7. Pani Sekretarz powiedziała, iż nie mamy 

wglądu ile jest w danej gminie ludności. Dane te pochodzą z GUS i na podstawie tych 

danych, przeliczeń matematycznych (dzielenie, zaokrąglanie) wychodzą te liczby. Nie 

mamy na to wpływu, a ze względu, że okręgi są stałe Rada Powiatu jest zobligowana do 

dostosowania przepisów do Kodeksu wyborczego. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania do pani Sekretarz Ewy Masternak. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Krzysztof Hajdukiewicz, który zapytał czy zaszły zmiany 

ludnościowe, ponieważ sprawdzał dane GUS, iż wzrosła liczba ludności w gminie 

Lipnik. 

 

Odpowiedzi na powyższe zapytanie udzieliła pani Sekretarz, która poinformowała, iż 

mówimy tu o liczbie ludności na dzień 31 grudnia 2017 r.  
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Doszło do wymiany zdań między radnymi na temat liczby ludności w poszczególnych 

gminach. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Bogusław Włodarczyk, który powiedział, iż sam był 

bardzo zaskoczony tą zmianą, wolałby poprzedni układ. Dodał, iż jeśli my nie 

podejmiemy tej uchwały, to Komisarz Wyborczy zrobi to za nas. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Gustaw Saramański, który poinformował, że Komisarz 

Wyborczy będzie jeszcze sprawdzał i analizował w/w projekt uchwały. 

 

Pan Bogusław Włodarczyk zwrócił się z prośbą do pani Sekretarz – Ewy Masternak, 

aby przedstawione wyjaśnienia w w/w temacie opisała dla radnych, aby mogły im 

zostać przekazane w formie papierowej. 

 

Nikt nie zabrał więcej głosu wobec czego pan Przewodniczący zapytał, kto jest za 

pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu uchwały. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 5 głosów, „przeciw”- 1 głos (pan Krzysztof Hajdukiewicz), „wstrzymał się”- 1 

głos (pan Krzysztof Mazurkiewicz). 

 

Ad.4. Sprawy organizacyjne. 

Pan Przewodniczący zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania 

w realizowanym punkcie posiedzenia. 

 

O głos poprosił pan Krzysztof Mazurkiewicz, który powiedział, iż na dzisiejsze 

posiedzenie zabrało punktu dotyczącego oceny pracy szpitala powiatowego w Opatowie 

dzierżawionego przez spółkę Centrum Dializa oraz spółki Top Medicus. Stwierdził, iż 

kryzys w szpitalu pogłębia się, dotyczy to spraw kadrowych, zaopatrzenia w leki, braku 

wyposażenia szpitalnego, czy braku lekarza radiologa oraz personelu sprzątającego. 

Obawia się, iż jesienią może dojść do zamknięcia oddziałów szpitalu. Natomiast bardzo 

pozytywnie ocena pracę spółki Top Medicus, jeśli chodzi o wyposażenie i czystość 

w budynku jest wszystko, a pacjenci są zadbani. Uważa tyko, iż jest mało pielęgniarek 

na dyżurach nocnych. Poinformował o zepsutej windzie w budynku  Szpitala. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Bogusław Włodarczyk, który powiedział, iż cieszą go 

słowa pozytywnej oceny wypowiedzianej przez pana Krzysztofa Mazurkowicza 

dotyczące spółki Top Medicus. Dodał, iż w tej kadencji został otwarty Zakład 

Opiekuńczo Leczniczy, którego nigdy nie było. Zaczęło się od 10 miejsc, a teraz 

dochodzi do 35. Wspomniał, że od miesiąca lipca będzie rusza (zostanie otwarty) 
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Dzienny Oddział Rehabilitacji, który przekształci się w  całodobowy oddział. Dodał, iż 

jest również Poradnia Onkologiczna, a także Warsztaty Terapii Zajęciowej, w których 

uczestniczy ponad 100 osób. Pan Bogusław Włodarczyk poinformował o ustawieniu 

finansowym w DPS, gdzie rząd daje środki w kwocie 3.800,00 zł, (bez zatrudnienia 

lekarza), natomiast ZOL jest to kwota 2.500,00 zł (gdzie musi być zatrudniony lekarz 

i pielęgniarki). Tak w tym kraju rządzi się pieniędzmi. Oznajmił, iż możemy sobie 

zadać pytanie ile powiat musi dołożyć środków, każdego miesiąca, aby zatrudnić 

lekarza. Uważa, iż spółka Top Medicus dysponuje jak najlepiej tymi środkami, które 

posiada. Pan Bogusław Włodarczyk powiedział, iż jeśli chodzi o spółkę Centrum 

Dializa to nie będzie się wypowiadał, gdyż nie podlega ona pod powiat opatowski. 

 

Na koniec odbyła się krótka dyskusja dotycząca spółki Centrum Dializa. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Zbigniew Wołcerz, który zwrócił się z prośbą 

o zorganizowanie spotkania z Dyrektorem Szpitala Powiatowego w Opatowie, by 

rozwiązać temat w  sprawie konsultacji specjalistycznych.  

 

Następnie poprosił o udzielenie głosu pan Bogusław Włodarczyk, który poinformował, 

iż w dalszym ciągu czekamy na decyzję o przejęciu szpitala. Dodał iż spółka Top 

Medicus jest w stanie wejść i od tego samego dnia przejąć szpital i rozpocząć 

działalność. 

 

Nikt nie zabrał więcej  głosu, wobec czego pan Przewodniczący poinformował 

o przejściu do realizacji ostatniego punktu posiedzenia. 

 

Ad.5. Zamknięcie posiedzenia. 

Pan Przewodniczący podziękował zebranym osobom za przybycie i zamknął 

posiedzenie komisji. 

Na tym posiedzenie zakończono (godz.8:58). 

 

Protokołowała: 

mgr Anna Ziarko 

Przewodniczący Komisji 

Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej 

Tomasz Świątek 


